

Title (en)

Compactor mounted on a removable refuse collection container.

Title (de)

Müllpresse mit Absetzkipperbehälter.

Title (fr)

Montage de compacteur à ordures sur benne amovible.

Publication

EP 0411365 A1 19910206 (DE)

Application

EP 90113418 A 19900713

Priority

DE 3925380 A 19890801

Abstract (en)

The removable refuse collection container coupled to a compactor is transported by removable refuse collection vehicles, it being possible for the press to be coupled to the container. The substantially open container has two side walls (1, 2) between which a moulded base is arranged which has two sections (5, 6), rising obliquely, on a horizontal base section (4). At least one crossover between the horizontal base section (4) and the oblique section (6) has a rounding (13). The press frame (16) has capping pieces (17) which extend into the container aperture (8) and on which is articulated a press plate (18) which can be swung horizontally by means of at least one hydraulic cylinder (19), the swivel radius being adapted approximately to the rounding (13) of the container base (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Der an eine Müllpresse angekoppelte Absetzkipperbehälter wird mit Absetzkipperfahrzeugen transportiert, wobei die Presse an den Behälter ankoppelbar ist. Der im wesentlichen offene Behälter besitzt zwei Seitenwände (1, 2), zwischen denen ein geformter Boden angeordnet ist, der an einem waagerechten Bodenabschnitt (4) zwei schräg ansteigende Abschnitte (5, 6) besitzt. Wenigstens ein Übergang zwischen dem waagerechten Bodenabschnitt (4) und dem schrägen Abschnitt (6) weist eine Abrundung (13) auf. Der Pressenrahmen (16) besitzt in die Behälteröffnung (8) reichende Holme (17), an denen eine mittels wenigstens eines Hydraulikzylinders (19) verschwenkbare Preßplatte (18) angelenkt ist, wobei der Schwenkradius in etwa der Abrundung (13) des Behälterbodens (3) angepaßt ist.

IPC 1-7

B30B 9/30; B65F 3/20

IPC 8 full level

B30B 9/30 (2006.01); B65F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

B30B 9/3042 (2013.01); B65F 3/208 (2013.01)

Citation (applicant)

- GB 2108424 A 19830518 - THETFORD COMPACTORS
- US 4235165 A 19801125 - FENNER GARY R [US], et al
- US 4424740 A 19840110 - GWATHNEY KENNETH W [US], et al

Citation (search report)

- [A] GB 2108424 A 19830518 - THETFORD COMPACTORS
- [A] US 3788501 A 19740129 - STELTZ D
- [A] US 3759406 A 19730918 - NICKELE R

Cited by

DE4405146A1; CN104803122A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0411365 A1 19910206; EP 0411365 B1 19920401; EP 0411365 B2 19940810; AT E74325 T1 19920415; DE 3925380 A1 19910207; DE 59000077 D1 19920507; ES 2031718 T3 19921216; ES 2031718 T5 19950816

DOCDB simple family (application)

EP 90113418 A 19900713; AT 90113418 T 19900713; DE 3925380 A 19890801; DE 59000077 T 19900713; ES 90113418 T 19900713